

Date: 2 July 2025

التاريخ: 2 يوليو 2025

Subject: Disclosure on the Acquisition of an Additional Stake in Gulf Alloys and Metals(Free Zone Company) LLC by Oman Chromite Company SAOG

Oman Chromite Company SAOG announces that, on 2 July 2025, it acquired an additional 10% stake in Sabaik & Metals Gulf (FZC) LLC, increasing its ownership from 20% to 30%.

The transaction was executed through the purchase of 250,000 shares for a total amount of OMR 398,713, bringing the company's total investment in Sabaik & Metals Gulf to OMR 898,713.

It is worth noting that Gulf Alloys and Metals LLC is a limited liability company registered in the Sohar Free Zone under Commercial Registration No. (1353468).

This acquisition aligns with Oman Chromite Company's strategy to diversify its investments and strengthen its presence in value-added mining projects.

Abdulmonem bin Mohammed Al-Murshidi Chief Executive Officer

الموضوع :إفصاح بشأن استحواذ شركة الكروم العمانية ش.م.ع.ع على حصة إضافية في شركة سبانك ومعادن الخليج (شركة منطقة حرة) ش.م.م

تُعلن شركة الكروم العمانية ش.م.ع.ع عن استحواذها، بتاريخ 2 يوليو 2025، على حصة إضافية بنسبة (10%) من رأس مال شركة سبائك ومعادن الخليج ش.م.م، لترتفع بذلك نسبة ملكيتها من (20%) إلى. (30%)

وقد تم تنفيذ الصفقة من خلال شراء عدد (250,000) حصة مقابل مبلغ إجمالي قدره (398,713) ريال عماني، ليصل بذلك إجمالي استثمار الشركة في سبائك ومعادن الخليج إلى (898,713) ريال عماني.

وتجدر الإشارة إلى أن شركة سبائك ومعادن الخليج ش.م.م هي شركة ذات مسؤولية محدودة، مسجلة في المنطقة الحرة بصحار تحت السجل التجاري رقم.(1353468)

ويأتي هذا الاستحواذ في إطار استراتيجية شركة الكروم العمانية لتنويع استثماراتها وتعزيز حضورها في مشاريع القيمة المضافة ضمن قطاع التعدين.





عبد المنعم بن محمد المرشدي الرئيس التنفيذي